

Kunsthaus Kannen



2^{x2}

zwei/mal/zwei

FORUM OUTSIDER ART

INTERNATIONAL SYMPOSIUM
FOR ATELIERS AND ARTISTS
IN MÜNSTER / GERMANY
EINE EUROPÄISCHE PLATTFORM FÜR
OUTSIDER ART IN MÜNSTER / NRW 2011

06-09
OCTOBER
2011

Artists, art lovers, gallery owners and curators are gathering for four days at the Kunsthaus to enter a dialogue and to exchange their ideas. Various lectures will focus on the work and practice of disabled or mentally ill artists and give an overview of Outsider Art from all over Europe.

Art Fair/Lectures/Networking

The 2x2 forum is held as part of the „Outsider Art Past Forward“-project together with partners from Belgium, Denmark and Finland sponsored by the EU Culture programme. Additional funding by the state of North Rhine-Westphalia is also being considered.

Outsider Art Past Forward is a joint project and part of the EU Culture programme

Contributors of the EU-project:

- **Gaia Museum in Randers**, Denmark
- **Museum Dr. Guislain in Gent**, Belgium
- **Union for Rural Culture and Education in Helsinki**, Finland.
- **Kunsthaus Kannen in Münster**, Germany

Künstler, Kunstliebhaber, Galleristen und Kuratoren versammeln sich im Oktober 2011 im Kunsthaus Kannen um in einen gemeinsamen Dialog und Ideenaustausch zu treten. In verschiedenen Vorträgen werden die künstlerische Werke und die Entwicklung der Outsider Art in Europa genauer beleuchtet.

Kunstmesse/ Vorträge / Diskussion

Das 2x2-Forum Outsider Art 2011 ist Teil des „Outsider Art Past Forward -Projekts, das zusammen mit Partnerorganisationen aus Belgien, Dänemark und Finnland mit Mitteln der EU-Kulturstiftung realisiert wird. Das Land Nordrhein-Westfalen und das Kulturamt der Stadt Münster ist als möglicher Förderer im Gespräch.

Das Outsider Art Past Forward ist ein EU Kooperationsprojekt

EU- Partner:

- **Gaia Museum in Randers**, Dänemark
- **Museum Dr. Guislain in Gent**, Belgien
- **Union for Rural Culture and Education in Helsinki**, Finland.
- **Kunsthaus Kannen in Münster**, Deutschland



FURTHER INFORMATION /
WEITERE INFORMATIONEN:

KUNSTHAUS KANNEN
MUSEUM FÜR OUTSIDER ART
UND ART BRUT
Alexianerweg 9
48163 Münster

FON + 49 2501 966 20560

FAX + 49 2501 966 20561

KUNSTHAUS-KANNEN@ALEXIANER.DE
WWW.KUNSTHAUS-KANNEN.DE

WWW.OUTSIDERARTPASTFORWARD.EU